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Sēde sasaukta 2023.gada 10.maijā plkst.9.00 

Sēde atklāta 2023.gada 10.maijā plkst.9.00 

 

Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Raitis Ābelnieks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Juris Krievs, 

deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Kalniņš, deputāts 

Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Mārtiņš Cimermanis – iemesls paziņots 

 

Sēdē piedalās: 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, Juridiskās nodaļas vadītāja 

Evita Grigorjeva, juriste Agnese Strazdiņa, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Izglītības nodaļas vadītāja Vija Ieleja, 

profesionālās ievirzes un interešu izglītības jomā metodiķe Solveiga Gudkova, Jaunatnes 

nodaļas vadītāja Līga Briģe, Sporta un veselības nodaļas vadītāja Līga Rimševica, Kultūras 

nodaļas vadītāja Elīna Māla, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, 

sabiedrisko attiecību speciāliste Andra Matuļenko, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija 

Matuzone, pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” vadītāja Daina Kadiševska, Vecumnieku 

apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, laikraksta “Bauskas 

Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par interešu un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanu” apstiprināšanu. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

3. Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Klētis”, Bārbeles pagastā 

atsavināšanu. 

 

mailto:pasts@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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Komitejas priekšsēdētājs informē par divu papildu jautājumu iekļaušanu darba kārtībā, 

iebildumu nav, notiek balsošana. 

 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājumiem 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 5. un 6.jautājumu. 

 

Papildu darba kārtība: 

5. Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

 

 

1.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par interešu un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanu” apstiprināšanu. 

(S.Gudkova, R.Ābelnieks, J.Krievs) 

Ziņo: S.Gudkova. 

 Noteikumi nosaka kārtību, kādā pašvaldība izsniedz licences interešu izglītības un 

atļaujas neformālās izglītības programmu īstenošanai fiziskām un juridiskām personām, 

kuras nav reģistrētas Izglītības iestāžu reģistrā. Šie noteikumi tika pieņemti jau iepriekš, bet 

sakarā ar grozījumiem Izglītības likumā un Pašvaldību likumā nepieciešama šo noteikumu 

apstiprināšana vēlreiz, atbilstoši jaunajiem likuma pantiem. Veicot atsauču uz likuma 

pantiem grozījumus, jaunajos saistošajos noteikumos iekļauti papildu punkti – 12.p. nosaka, 

ka licenci paraksta komisijas vadītājs; 22.p. noteikts, ka līdz šī gada 31.maijam izdotajām 

licencēm termiņš ir līdz Izglītības likuma Pārejas noteikumos minētajam termiņam. 

Pieteikumā iespējams licenci saņemt arī elektroniski parakstītu e-pastā.   

 R.Ābelnieks atbalsta noteikumu precizēšanu atbilstoši likumam un papildinājumu 

ieviešanu.  

 J.Krievs izsaka atbalstu noteikumu punktu secīgai papildināšanai.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par interešu un 

pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanu” 

apstiprināšanu”. 

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

(D.Kadiševska, J.Krievs, V.Gailums, S.Lineja, R.Ābelnieks) 

Ziņo: D.Kadiševska. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pirmsskolas izglītības iestādes attīstības plāna 

saskaņošanu. Izglītības nodaļa un Atestācijas komisija ir iepazinušās ar attīstības plānu. 

Būtiskākās lietas: abu iestāžu āra teritoriju sakopšana – Dārza ielas teritoriju nepieciešams 

papildināt, Saules ielas teritorijā laukumiem ir nepieciešama pilnīga renovācija; uzsvars tiks 

likts uz jēdzienu “mācīšanās” gan pedagogiem, gan bērniem, kā arī visu līmeņu 

profesionāla sadarbība, lai īstenotu mācīšanās kopienas veidošanu.  

 J.Krievs norāda uz darbinieku skaita precizēšanu. D.Kadiševska precizēs.  

 V.Gailums jautā par grupu piepildījumu. D.Kadiševska atbild, ka grupas ir pilnas, 

pieļauj pietiekamu apmeklējumu; optimālākais grupas lielums būtu 24 bērni, dažās grupās ir 

vairāk, Mežotnē ir viena grupa.    

 S.Lineja jautā, vai vecāki arī tiks iekļauti mācīšanās tēmās. D.Kadiševska atbild, ka 

vecāki tiks iekļauti visos sadarbības līmeņos, tiks izstrādāts 3 gadu tēmu plāns, kuram 

noteikti būs nepieciešams papildus finansējums. 

 R.Ābelnieks jautā par vasaras atvaļinājumu plānu saistībā ar dežūrgrupām. 

D.Kadiševska atbild, ka vasaras mēnešos strādā Saules ielas izglītības iestāde, iespējamas 5-

7 grupas, šobrīd notiek vecāku apzināšana par vasaras mēnešu iespējamo apmeklējumu. 

R.Ābelnieks turpina, vai vasaras laikā Mežotnē arī būs grupa. D.Kadiševska atbild, ka 

izglītības iestāde pieteikusi grupu jūnijā, 4 bērni mēģinās izbraukāt uz Bausku pārējos 

vasaras mēnešos.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības Bauskas pirmsskolas izglītības 

iestādes “Pasaulīte” attīstības plāna saskaņošanu” ar 

labojumiem. 
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3.p. 

Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

(L.Briģe, R.Ābelnieks, J.Krievs, I.Nagņibeda, S.Lineja, A.Mačeks) 

Ziņo: L.Briģe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības 

pasākumam. Pašvaldība piedāvā 124 darba vietas 3 vasaras mēnešos. Kopējās pasākuma 

izmaksas sastāda 95 444 EUR, no tiem NVA dotācijas apmērs 34 224 EUR apmērā, 

pašvaldības līdzfinansējums 61 220 EUR – finansējums NVA pasākumam 47 841 EUR 92 

darba vietām 3 vasaras mēnešiem skolēniem vecumā no 15 līdz 20 gadiem un pašvaldības 

finansētās 32 darba vietas skolēniem vecumā no 13 līdz 14 gadiem 13 379 EUR apmērā. 

Šogad ir saņemts ļoti liels pieteikumu skaits (568 pieteikumi), t.i., 4,5 jaunieši uz 1 darba 

vietu. Lūdz apstiprināt papildus finansējumu no pašvaldības budžeta līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem.  

 R.Ābelnieks izsaka atbalstu skolēnu nodarbinātības vasarā veicināšanai, gribētāju ir 

vairāk, kā pašvaldība var piedāvāt, kā arī uzņēmēju atsaucība nav liela.  

 J.Krievs par pasākuma izmaksām norāda, ka kopējā summa nav minēta lēmuma 

projektā, kā arī, ar ko saistīts šis papildus finansējuma pieprasījums 13-14 gadu vecuma 

grupā, ja mērķis ir veicināt 15-20 gadīgo nodarbinātību, un vai ir pieprasījums pēc 13-14 

gadīgo vecuma grupas. L.Briģe atbild, ka pagājušajā gadā Iecavas novadā tika īstenots 13-

14 gadīgo nodarbinātības pasākums, tika secināts, ka šī ir nozīmīga darba pieredze 

mazākiem bērniem, kuriem ir lielāka motivācija darboties; vēlamies sniegt šiem bērniem 

pirmo darba pieredzi, virzīt viņus jēgpilnās darbībās; lēmuma projektā pašvaldība veicina 

nodarbinātību 13-20 gadu vecuma grupām, ņemot vērā NVA dotācijas 15-20 gadīgo grupai, 

tad vecuma grupas tiek izdalītas un pašvaldība finansē 13-14 gadīgo nodarbinātību. 

Pagājušajā gadā apsekojot darba vadītājus, viņi atzina, ka liels pienesums bija tieši 13-14 

gadīgo vecuma grupā. R.Ābelnieks atbalsta šo bērnu iesaistīšanu nodarbinātības jomā.   

 I.Nagņibeda izsaka atbalstu 13-14 gadīgo skolēnu nodarbinātībai, uzsverot, ka tieši no 

13-17 gadiem ir aktuāla vasaras nodarbinātība, un jautā, kā un kas vērtēs skolēnu 

pieņemšanu darbā. L.Briģe paskaidro, ka jaunieši elektroniski reģistrējās rindas kārtībā, pēc 

tam pēc kārtas izskatām pieteikumus, prioritāte ir 3+ kartes īpašniekiem; NVO pasākumam 

būtisks kritērijs ir deklarētā dzīvesvieta - nodrošināt darba vietu pēc iespējas tuvāk mājām. 

Darba vietas meklējām, lai pēc iespējas nosegtu visu novadu, kā arī darba vadītāji veiks 

izvērtējumu un sniegs savu redzējumu par jauniešiem.  

 S.Lineja jautā, vai nebūtu iespēja skolēnus nodarbināt pus mēnesi, ja ir tik liels 

pieprasījums 13-14 gadīgo grupā. L.Briģe norāda, ka šogad ieviesta elektroniskā 

pieteikšanās, lai saprastu kāds ir pieprasījums; jāizvērtē pasākuma stratēģija, lai to 

pilnveidotu; šie jautājumi apspriežami darba grupā. Izsaka pateicību izglītības iestādēm par 

šī nodarbinātības pasākuma informācijas nodošanu skolēniem, sistēmai ir nepieciešami 

uzlabojumi, lai pēc iespējas lielākam jauniešu skaitam spētu nodrošināt daba vietas vasaras 

mēnešos. R.Ābelnieks papildina, ka mēnesis būtu labākais variants nodarbinātībai.  

 A.Mačeks jautā, kāda ir statistika katrā vecuma grupā. L.Briģe atbild, ka šobrīd tā tiek 

apkopota; šobrīd ir aktīvs darbs pie jauniešu apzināšanas un informētības, un līgumu 

sagatavošanas; informācija tiks sagatavota; izsaka atbalstu jauniešu 13-14 gadīgo vecuma 

grupā nodarbinātības pasākuma veicināšanai. A.Mačeks papildina, ka šī vecuma grupa 

jānodarbina 4 h dienā, līdz ar to darba vadītājiem ir vieglāk, kā arī ir svarīgi saprast darba 

vietu skaitu, balstoties uz pieteikumu skaitu katrā vecuma grupā. L.Briģe papildina, ka 1 

skolēns NVA pasākumam izmaksā 520 EUR, 13-14 gadīgais skolēns – 415 EUR. 

 J.Krievs jautā par pieteikto darba vietu skaitu – NVO norāda 46, lēmuma projektā ir 92 

darba vietas. L.Briģe atbild, ka būs 92 darba vietas uz 3 mēnešiem, NVO iepriekš nebija 

zināms dotācijas apmērs. 
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam”. 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Klētis”, Bārbeles pagastā 

atsavināšanu. 

(L.Vasermane, R.Ābelnieks, A.Mačeks, J.Krievs, R.Melgailis, E.Grigorjeva) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībai pieder nekustamais īpašums “Klētis”, Bārbeles pagastā, kas sastāv no mūra 

ēkas 39,3 m2 platībā. Nekustamais īpašums atrodas uz citai personai piederošas zemes – 

Bārbeles evanģēliski luteriskai draudzei; īpašums iznomāts biedrībai “Jaunatne smaidam” 

līdz 2025.gada 30.septembrim, kuri iesnieguši iesniegumu ar lūgumu nodot atsavināšanai šo 

īpašumu, ņemot vērā veiktos ieguldījumus un lūdz izsoles nosacījumos piemērot lietošanas 

mērķi – darbs ar bērniem un jauniešiem. Saskaņā ar likumu, biedrība nav tiesīga ierosināt 

atsavināšanu. Pašvaldībai nekustamais īpašums nav nepieciešams savu funkciju veikšanai, 

kā arī likums norāda, ka pirmpirkuma tiesības uz nekustamo īpašumu ir zemes īpašniekam; 

tāme par veiktajiem ieguldījumiem nav iesniegta, kā arī nav dokumenta, kas noteiktu ēkas 

iekļaušanu jaunatnes lietu risināšanai. Sagatavots lēmuma projekts par minētā nekustamā 

īpašuma nodošanu atsavināšanai, pārdodot to izsolē.  

 R.Ābelnieks atbalsta izsoles nosacījumos iekļaut lietošanas mērķa noteikšanu ēkai -  

sabiedriskām vajadzībām.  

 A.Mačeks norāda, ka šis ir Nekustamo īpašumu atsavināšanas komisijas kompetences 

jautājums, komiteja lemj tikai par nekustamā īpašuma nodošanu vai nenodošanu 

atsavināšanai, pārdodot to izsolē. J.Krievs papildina par pirmpirkuma tiesībām zemes 

īpašniekam – baznīca ir zemes īpašnieks; un norāda par lēmuma projektā norādīto Finanšu 

komitejas atzinumu – vai par to arī tagad jālemj; turpina, norādot, ka biedrība var palikt bez 

telpām, aktualizējot nekustamā īpašuma atsavināšanas procesu.  

 R.Melgailis jautā, vai baznīca ir informēta par iespējamo atsavināšanas procesu, un 

norāda, ka biedrības pārstāvis ir interesējies par telpām Vecumniekos. A.Mačeks papildina, 

ka iepriekš jau bija jāapzina baznīcas viedoklis par šīs ēkas nepieciešamību, un norāda par 

jauniešu politikas nostādnēm, kas šobrīd ir procesā, saistībā ar to, vai to pārņemšana būs 

pašvaldības vai biedrību kompetencē, un jautā, kas maksā īri baznīcai. L.Vasermane atbild, 

ka pašvaldība nemaksā, informācija tiks precizēta. 

 E.Grigorjeva izsakās, ka Finanšu komitejas atzinums nav nepieciešams, tiks labota 

lēmuma projekta redakcija.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt lēmuma projekta redakciju,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Klētis”, 

Bārbeles pagastā atsavināšanu”. 

 

 

5.p. 

Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

(J.Dūmiņš, J.Krievs, A.Mačeks, R.Ābelnieks) 

Ziņo: J.Dūmiņš. 

 Bauskas Kultūras centrs sagatavojis lēmuma projektu par festivāla dalības maksas 

nolikuma apstiprināšanu; tajā ietverta pretendentu pieteikšanās un potenciālo tirgotāju 

atlases kārtība. Iepriekš nolikumu apstiprināja izpilddirektors, ar administrāciju 

vienojāmies, ka turpmāk to apstiprina ar domes lēmumu.  

 J.Krievs norāda uz vairākiem nolikuma punktiem: nolikuma 2.sadaļa – precizēt tā 

redakciju, nosakot “Pretendenti ir” un tad veikt uzskaiti; precizēt 3.sadaļas loģisku punktu 

secību; precizēt jēdzienu “pretendents” un “dalībnieks” norādīšanu nolikumā; par 41.p. 

noteiktajiem dzērienu veidiem – vai kvass un porteris nebūs iekļauts šajā sarakstā. J.Dūmiņš 

pieņem precizējumus darbam un atbild, ka dzērienu sarakstu iesniedz SIA “Cido Grupa”. 

J.Krievs turpina, ka 51.p. vajadzētu izteikt šādi – atrunāt līgumā, ka līguma pielikumā ir 

pretendenta pieteikums.  

 Notiek diskusija par dalības maksu izcenojumu.  

 A.Mačeks jautā, kā tiek fiksētas 21.p. norādītās dalības maksas izmaksas. J.Dūmiņš 

atbild, ka iepriekš tiek apzināts nepieciešamais elektrības pieslēguma apjoms, pasākuma 

laikā notiek jaudas uzskaite un kontrole; festivāla beigās dalībniekam tiek piestādīts rēķins 

par papildus iztērēto elektrības apjomu.  

 R.Ābelnieks jautā, vai nav plānots palielināt elektrības pieslēguma jaudu pilskalna 

estrādei. A.Mačeks papildina, ka izdevīgāk jaudu palielināt uz konkrētu pasākumu, ne 

pastāvīgi.  

 J.Krievs jautā par prognozēm saistībā ar finansēm. J.Dūmiņš atbild, ka šogad budžetā 

paredzēts līdzfinansējums, nevajadzētu būt, ka papildus rastos kādas izmaksas; sagaidāms, 

ka tirgotāji sedz aptuveni 20% no festivāla izdevumiem un pārējie ir biļešu ieņēmumi un 

pašvaldības piešķirtais līdzfinansējums. 

 A.Mačeks jautā par tirdzniecības atļauju izsniegšanu tiem tirgotājiem, kuri festivāla 

teritorijā nedarbojas, bet kuri savu produkciju varētu realizēt tuvumā festivāla teritorijai. 

J.Dūmiņš atbild, ka nolikums paredz tirgotāju realizāciju festivāla teritorijā, par citu pilsētas 

teritoriju atļaujas izsniegšanai atbildīga Atļauju izsniegšanas komisija; šogad lielu interesi 

izrāda Bauskas novada uzņēmēji. A.Mačeks jautā par cenu noteikšanu dalībniekiem. 

J.Dūmiņš paskaidro, ka cenas ir līdzīgas visiem lielākajiem festivāliem.  
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 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt nolikuma redakciju, 

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas 

nolikuma apstiprināšanu” ar labojumiem. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(N.Vāvers) 

Ziņo: N.Vāvers. 

 Veikti aprēķini iestādes maksas pakalpojumu izcenojumiem Iecavas stadiona sporta 

laukumiem un jaunās sporta zāles nomai. Maksas pakalpojumu cenrādis stājas spēkā no šī 

gada 1.jūnija. Atzīt par spēku zaudējušu Iecavas novada domes 2014.gada lēmumu par 

maksas pakalpojumu izcenojumiem.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Raitis Ābelnieks, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu “Par 

Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības 

pārvalde” maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

Sēdi beidz 2023.gada 10.maijā plkst. 10:02. 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Raitis Ābelnieks 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


